

Apakah Habaq? Hangs?

BULETIN USR 2023 | ISU 2



UNIVERSITI
TEKNOLOGI
MARA

Bahagian Penyelidikan, Jaringan Industri, Masyarakat & Alumni
UiTM Cawangan Pulau Pinang
13500 Permatang Pauh
Pulau Pinang



Hak Cipta @ 2024 Bahagian PJIM&A UiTM Cawangan Pulau Pinang

Hak cipta terpelihara. Buku ini atau mana-mana bahagian daripadanya tidak boleh diterbitkan semula atau digunakan dalam apa cara sekalipun tanpa kebenaran bertulis nyata daripada penerbit kecuali untuk penggunaan petikan ringkas dalam ulasan buku.

eISSN : 3009-1616

Konsep Reka Bentuk & Idea : Pn. Siti Rahimah Rosseli

Dicetak oleh Pusat Percetakan UiTM
Cetakan Kedua September 2024

Diterbitkan oleh:

Bahagian Penyelidikan, Jaringan Industri, Masyarakat dan Alumni
UiTM Cawangan Pulau Pinang
13500 Permatang Pauh, Pulau Pinang, MALAYSIA

E-mel : pjimapenang@uitm.edu.my

No. telefon : +604-3822840

APA HABAQ HANGPA?

Buletin USR 2023 diterbitkan secara tahunan

PROGRAM DARE TO SPEAK 2.0

Noor Azli Affendy Lee, Norhafizah Abdul Halil

Akademi Pengajian Bahasa, Universiti Teknologi MARA Cawangan Pulau Pinang

Pada 28 Oktober 2023, Akademi Pengajian Bahasa (APB), Universiti Teknologi MARA Cawangan Pulau Pinang (UiTM CPP), dengan kerjasama Pusat Sumber Sekolah Kebangsaan Permatang Bertam, Unit Highly Immersive Program (HIP), dan Jawatankuasa Bahasa Inggeris SK Permatang Bertam di Kepala Batas, Pulau Pinang, telah menganjurkan program khidmat masyarakat "Dare to Speak 2.0".



Program ini berjaya menarik penyertaan seramai 88 orang pelajar dari Tahun 4 hingga Tahun 6 Sekolah Kebangsaan Permatang Bertam dan sekolah-sekolah di sekitar kawasan Kepala Batas. Seramai 28 orang pensyarah daripada Akademi Pengajian Bahasa UiTM CPP telah memainkan peranan penting dalam memastikan kejayaan program tersebut.

"Dare to Speak 2.0" merupakan lanjutan daripada program khidmat masyarakat APB yang diadakan pada 13 Ogos 2022 di sekolah yang sama. Tujuan utama program ini adalah untuk membantu pelajar meningkatkan kemahiran bertutur dalam Bahasa Inggeris, terutamanya dalam situasi umum. Program ini, secara khususnya, membina kemahiran berkomunikasi para pelajar melalui pemahaman teknik-teknik pengucapan awam dan bercerita. Program tersebut telah sedikit sebanyak berjaya menambah keyakinan diri pelajar untuk berbahasa Inggeris di hadapan khalayak ramai.

Program dimulakan dengan majlis perasmian oleh Pengarah Program, Puan Norhafizah Abdul Halil, dan ini diikuti dengan ucapan oleh Guru Besar SK Permatang Bertam, Tuan Haji Roslan Ahmad. Selepas itu, program diteruskan pula dengan sesi penyampaian sijil dan cenderamata kepada pelajar dan sekolah yang terlibat, serta sesi fotografi. Setelah tamatnya sesi majlis perasmian, para peserta dibahagikan kepada 8 kumpulan bagi menjalankan aktiviti berkumpulan. Setiap kumpulan pelajar dibantu oleh 2 orang fasilitator dari APB UiTM CPP. Aktiviti-aktiviti yang dijalankan termasuklah pembelajaran secara kumpulan dan bercerita (storytelling) yang bertujuan untuk meningkatkan kemahiran bertutur dalam Bahasa Inggeris.

Pendekatan pengajaran yang digunakan dalam program ini menggalakkan pelajar untuk berinteraksi dan berkolaborasi antara satu sama lain, sambil mempraktikkan kemahiran bahasa mereka dalam suasana yang menyeronokkan dan santai. Program ini turut menekankan nilai-nilai seperti saling menghormati, toleransi, dan kerjasama dalam kalangan peserta dan fasilitator. Berdasarkan maklum balas daripada peserta dan fasilitator, "Dare to Speak 2.0" telah diakui sebagai program yang sangat

berjaya dan mencapai objektifnya. Para pelajar yang terlibat menunjukkan peningkatan dalam kefahaman dan keyakinan mereka untuk berkomunikasi dalam Bahasa Inggeris. Penglibatan aktif dan komitmen tinggi daripada pelajar serta kerjasama yang erat antara semua pihak yang terlibat mencerminkan kejayaan program ini. Aktiviti yang disusun telah memberikan pengalaman yang bermakna dan memupuk minat pelajar untuk terus belajar dan memperbaiki kemahiran bahasa mereka.

Akademi Pengajian Bahasa berharap agar program-program seperti ini dapat diteruskan pada

masa hadapan untuk membantu lebih ramai pelajar menguasai kemahiran berkomunikasi dalam Bahasa Inggeris, sekaligus membuka lebih banyak peluang untuk kejayaan mereka dalam pelbagai bidang. "Dare to Speak 2.0" adalah contoh cemerlang bagaimana usaha bersama antara universiti dan komuniti setempat dapat memberi impak yang positif kepada pelajar. Melalui program ini, APB UiTM CPP telah berjaya memberi sumbangan yang bermakna dalam memupuk kemahiran bahasa dan keyakinan diri dalam kalangan pelajar sekolah rendah, yang akan menjadi asas penting untuk kejayaan mereka pada masa hadapan.





**Bahagian Penyelidikan, Jaringan Industri, Masyarakat & Alumni
UiTM Cawangan Pulau Pinang
13500 Permatang Pauh, Pulau Pinang, MALAYSIA**